

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4339277

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
Name		Execution Date
MEDTRONIC MEDIZINISCH-ELEKTRONISCHE GERAETE GESELLSCHAFT MBH		12/28/2015
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	MEDTRONIC MEDIZINISCH-ELEKTRONISCHE GERAETE-GESELLSCHAFT MIT BESCHRAENKTER HAFTUNG	
Street Address:	IN DEN ENSTERWIESEN 7	
City:	WEILROD	
State/Country:	GERMANY	
Postal Code:	61276	
PROPERTY NUMBERS Total: 2		
Property Type	Number	
Application Number:	14086220	
Application Number:	14282438	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(703)920-3399	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	7039201122	
Email:	mail@iplawsolutions.com	
Correspondent Name:	STEWART GITLER	
Address Line 1:	2000 DUKE STREET	
Address Line 2:	SUITE 100	
Address Line 4:	ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	GRAF-019 ET AL	
NAME OF SUBMITTER:	STEWART L GITLER	
SIGNATURE:	/Stewart L Gitler/	
DATE SIGNED:	03/28/2017	
Total Attachments: 6		
source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page1.tif		
source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page2.tif		

source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page3.tif

source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page4.tif

source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page5.tif

source=MEDTRONIC CORPORATE CONVERSION REGISTER#page6.tif

PATENT

REEL: 041758 FRAME: 0502

MED-ALLG

**Königstein im Taunus District court
- Register Court -**

MEDTRONIC medizinisch-elektronische
Geräte-Gesellschaft mit beschränkter
Haftung
In den Ensterwiesen 7
61276 Weilrod

Date: 28.12.2015

**Entry in Commercial Register B relating to MEDTRONIC medizinisch-elektronische
Geräte-Gesellschaft mit beschränkter
Haftung**

Dear Sirs

At Königstein im Taunus District court, the entry reproduced hereinafter is made on register sheet
HRB 9255.

The business premises are located at 61276 Weilrod, In den Ensterwiesen 7.

Yours sincerely

Braun
Judicial Secretary

This letter has been compiled by machine and is valid without a signature.

Important information for the company

Recently on many occasions private suppliers with official-looking invoices (usually designated as "registration or publication offers", "founder letters" or similar) have attempted to obtain costs for an entry in a private register or a file. These offers in the form of invoices are now also provided with a warning which claims an alleged consumer protection.

It is therefore urgently instructed that settlements of the ... Register Court for entries in the commercial register and their publication are exclusively carried out via the ...court cashiers office.

(A dispatch is never made against cash on delivery; refuse to accept in such cases).

Entries at Königstein im Taunus District court in commercial register B 9255

1.

Number of entry: 1

2.

a) Company:

MEDTRONIC medizinisch-elektronische Geräte-Gesellschaft mit beschränkter Haftung

b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries:

Weilrod
Business address:
In den Ensterwiesen 7, 61276 Weilrod

c) Purpose of the company:

The manufacture and distribution of medical technical equipment, in particular electronic pneumatic control and regulating devices.

3. Capital stock or share capital:

50,000.00 DEM

4.

a) General representation regulation:

General representation regulation.

If only one managing director is appointed, he shall represent the company alone. If several managing directors are appointed, the company shall be represented by two managing directors or by one managing director jointly with an authorized signatory.

b) Executive board, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent:

Managing director:

Schmidt, Alfred, Usingen, *18.06.1945

Authorised to represent the company alone; with the authority to conduct legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party:

Managing director:

Stach, Anja, Usingen, *08.02.1971

Authorised to represent the company alone; with the authority to conduct legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party:

6.

a) Legal form, beginning, articles of association or company contract:

Limited liability company

Company contract dated 05.07.1971, amended multiple times, last amended by resolution of the Meeting of Shareholders dated 21.10.1985.

The Meeting of Shareholders dated 19.11.2015 has resolved to amend the company contract in items 1 1.2 (registered office) and with this transfer of the registered office from Usingen (previously Bad Homburg v.d. Höhe District Court HRB 8007) to Weilrod, 2 (purpose of the company) and 6 (representation, management).

7.

a) Date of last entry:

28.12.2015

Morgenstern

b) Remarks:

Case 1

Amtsgericht Königstein im Taunus - Registergericht -



Amtsgericht Königstein im Taunus, Postfach 1149, 61451 Königstein im Taunus

Aktenzeichen (bitte stets angeben) :

HRB 9255 Fall: 1

MEDTRONIC medizinisch-elektronische
Geräte-Gesellschaft mit beschränkter
Haftung
In den Ensterwiesen 7
61276 Weilrod

Bearbeiter/in: Rechtspfleger Morgenstern

Telefon: 0 6174/29 03-54

Fax: 0 61 74/29 03-14

Ihre Nachricht vom - Ihr Zeichen

Datum: 28.12.2015

Eintragung im Handelsregister B betreffend MEDTRONIC medizinisch-elektronische Geräte-Gesellschaft mit beschränkter Haftung

Sehr geehrte Damen und Herren,

beim Amtsgericht Königstein im Taunus ist auf dem Registerblatt HRB 9255 die
nachstehend wiedergegebene Eintragung erfolgt.

Die Geschäftsräume befinden sich in 61276 Weilrod, In den Ensterwiesen 7.

Mit freundlichen Grüßen

Braun
Justizsekretär

Dieses Schreiben ist maschinell erstellt und auch ohne Unterschrift wirksam.

Wichtiger Hinweis für die Gesellschaft

In letzter Zeit versuchen mehrfach private Anbieter mit amtlich aussehenden Rechnungen (i.d.R. bezeichnet als "Eintragungs- oder Veröffentlichungsofferten", "Gründerbrief" o.ä.) , Kosten für eine Eintragung in ein privates Register oder eine Datei zu erlangen. Diese Angebote in Form von Rechnungen sind zwischenzeitlich auch mit einem Warnhinweis versehen, der einen angeblichen Verbraucherschutz in Anspruch nimmt.

Es wird daher eindringlich darauf hingewiesen, dass Abrechnungen des Registergerichts ... für Handelsregistereintragungen und deren Veröffentlichung ausschließlich über die Gerichtskasse ... erfolgen.

(Ein Versand erfolgt niemals gegen Nachnahme; verweigern Sie in solchen Fällen die Annahme!)

Amtsgericht Königstein im Taunus ,Burgweg 9 , 61462 Königstein im Taunus
Telefon 0 61 74/29 03-0 Telefax 0 61 74/29 03-14
registergericht@ag-koenigstein.justiz.hessen.de www.ag-koenigstein.justiz.hessen.de
Sprechzeiten: Mo - Fr: 9:00 - 12:00 Uhr

Seite 1 von 3

PATENT
REEL: 041758 FRAME: 0506

Eintragungen beim Amtsgericht Königstein im Taunus im Handelsregister B
9255

1.

Nummer der Eintragung: 1

2.

a) Firma:

MEDTRONIC medizinisch-elektronische Geräte-Gesellschaft mit beschränkter Haftung

b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen:

Weilrod

Geschäftsanschrift:

In den Ensterwiesen 7, 61276 Weilrod

c) Gegenstand des Unternehmens:

Herstellung und Vertrieb medizinisch-technischer Ausrüstungen, insbesondere elektronisch-pneumatischer Steuer- und Regeleinrichtungen.

3.

Grund- oder Stammkapital:

50.000,00 DEM

4.

a) Allgemeine Vertretungsregelung:

Allgemeine Vertretungsregelung

Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten.

b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis:

Geschäftsführer:

Schmidt, Alfred, Usingen, *18.06.1945

einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.

Geschäftsführerin:

Stach, Anja, Usingen, *08.02.1971

einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.

6.

a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag:

Gesellschaft mit beschränkter Haftung

Gesellschaftsvertrag vom 05.07.1971 mehrfach, zuletzt durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 21.10.1985 geändert.
Die Gesellschafterversammlung vom 19.11.2015 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in den Ziffern 1 1.2 (Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Usingen (bisher Amtsgericht Bad Homburg v. d. Höhe HRB 8007) nach Weilrod, 2 (Gegenstand des Unternehmens) und 6 (Vertretung, Geschäftsführung) beschlossen.

7.

a) Tag der Eintragung:

28.12.2015

Morgenstern

b) Bemerkungen:

Fall 1